
 

Zápis z jednání kolegia ředitele ÚVT 

18. 11. 2019 

 

Přítomni: Veselý, Dostál, Šrubařová, Kohoutková, Bartošek, Zeman, Regner, Holub, Vičar, 

Krejčí 

Omluveni: Matyska, Malinka, Rebok 

1. Zprávy z uplynulého týdne 

− Dne 12. 11. se konalo kolegium rektora s děkany a řediteli, hlavním tématem byly 

univerzitní žebříčky a postavení MU v nich. Dále byl diskutován program rektora pro 

podporu personální politiky a jeho připravované prodloužení. 

− Ve středu proběhla schůzka interní pracovní skupiny k připravovanému Strategickému 

záměru MU. 

− Přes probíhající diskusi ohledně hodnocení výzkumu podle Metodiky 17+ stávající 

vykazování výsledků VaV do RIV dále probíhá a nedochází v této věci k žádné změně. 

− Tajemnice informuje o proběhlém jednání tajemníků 13. 11.: 

• tématem byl mj. rozpočet 2020 – ke změnám dojde pouze u specifického výzkumu 

a institucionální podpory (prezentace bude k dispozici pro kolegium), 

• u systému centrálních nákupů v Inetu došlo k redukci položek; na ÚVT i nadále 

objednávky vyřizuje Jana Janoušková, 

• byla dohodnuta nová smlouva k pojištění na MU.  

− B. Regner informuje o proběhlém jednání k převzetí farmaceutické fakulty Veterinární 

a farmaceutické univerzity Masarykovou univerzitou. Předběžný termín je 1. 9. 2020, 

pracovníci od 1.7.2020. ÚVT bude zajišťovat oblast IT: je potřeba zpracovat přehled IT 

služeb, které bude nutné pro fakultu zajistit a návrh postupu. Divizní jmenují zástupce 

za divizi do interní pracovní skupiny (koordinace B. Regner). Pracovní přehled služeb 

bude připraven na kolegium v pondělí 25. 11. 

 

2. Úkoly z minulých kolegií 

− O. Dostál informuje o probíhajících pracích na přeložce kabelů na Botanické. 

V souvislosti s ním dojde v sobotu 23. 11. mezi 8:00 – 16:00 k výpadku připojení k 

Internetu v budově Gotex. 

 

 

 

 



  

3. Pokračování diskuze z výjezdního zasedání – interakce projektového a liniového 

řízení  

− Cílem je soulad liniového a projektového řízení přes ústav. T. Zeman s B. Regnerem 

připraví pracovní materiál s inventurou a návrhem dalšího postupu. Jedním z výstupů 

bude i lednové kolokvium, které s tématem seznámí širší okruh pracovníků ústavu. 

 

4. Zprávy od divizních  

− PED: 

• Předpokládá se, že prostory pro ÚVT na Gotexu se v případě odchodu dalších 

nájemníků budou po dohodě s vlastníkem objektu rozšiřovat a optimalizovat. 

• Divizní vedoucí obdrží během pondělí podklady ke stanovení odměn; konečný 

termín pro odeslání kompletních návrhů částek za divize řediteli je 23.11. do 8:00. 

• Dojde k překlopení letošních zakázek do příštího roku – pro možnost zakládání 

cestovních příkazů apod. 

• Uzávěrka podkladů ke mzdám za prosinec je stanovena na 13. 12. dopoledne. 

 

− DIS: 

• Dne 4. 12. proběhne audit ekonomických informačních systémů MU a jejich 

infrastruktury externí firmou BDO. Divizní vedoucí DKSD, DITI a DITS jsou žádáni 

o součinnost. 

• J. Kohoutková informuje o proběhlém jednání s dr. Komendou (IBA, LF) ohledně 

oboustranného propojení nově vznikajícího informačního systému SIMU s 

INETem. 

 

− DKSD: 

• M. Bartošek informuje o přípravě aktualizace rozpočtu a Studie proveditelnosti pro 

projekt HR4MU II (aktivita Open Access); bylo vypsáno výběrové řízení na 

manažera aktivity OA. 

• Probíhá příprava pilotního projektu na repozitář firmy DIAMO – v přípravě je vítané 

zapojení osob z dalších divizí (koordinace M. Bartošek). 

 

− DITI: 

• T. Zeman informuje o přetížení Oddělení sítí, jak v souvislosti s aktuálními, tak 

zejména s plánovanými aktivitami roku 2020 v rámci univerzity. 

 

 

5. Různé 

− M. Vičar připomíná termín 19. 11. pro přednostní rezervaci vstupenek na koncert 

Symfonického orchestru MU ke 40 letům ÚVT, který se koná 9. 12. 2019. 

− Elektronická verze PF 2020 by měla být k dispozici pro rozeslání ve druhém 

prosincovém týdnu. 



  

− O. Dostál žádá členy kolegia o zaslání témat pro další kolokvia a upozorňuje, že dne 

11. 12. se z důvodu konání vánočního večírku ÚVT kolokvium konat nebude. 

− Termín na podání návrhů na vyplacení stipendií na FI do konce roku 2019 je stanoven 

na 18. 11. 

 

 

Zapsala:                           Schválil: 

Iva Krejčí                                       Martin Veselý   

                         zástupce ředitele ÚVT MU   


